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PROTOKOŁ NR XLVIII/2021
z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie

która odbyla się w dniu 9 grudnia 2021 r. w trybie zdalnym.

Ad.1
0 godzinie 15QQ Przewodniczący Rady Miejskiej w Jędrzejowie Robert Knik otworzył

obrady XLVIIl nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie.

Przewodniczący R. Kruk przedstawił porządek obrad czyli:
1.   Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
2.   Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy.
3.   Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla Archiopactwa Cystersów w Jędrzejowie z

przeznaczeniem na realizację w roku 2021 prac konserwatorskich i restauatorskich.
4.   Zamknięcie obrad.

Przewodniczący R. Knik stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 21 radnych i orzekł,
że jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwał.

Przewodniczący  R.  Knik  zgłosił  kandydaturę  radnego  Teodora  Kota  na  sekretarza  obrad
XLVIIl sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie.
Innych kandydatur nie zgłoszono.
Radny T. Kot wyraził zgodę na kandydowanie.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę radnego T. Kota na sekretarza obrad
XLVIIl sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie:

Za                                  -            20 glosów
Przeciw                        -             O glosów
Wstrzyma[o się          -             O g]osów
Jeden radny nie oddal glosu.

Rada Miejska w Jędrzejowie wybrała radnego T. Kota na sekretarza obrad XLVIIl sesji Rady
Miejskiej w Jędrzejowie.

Ad.2
Burmistrz   Marcin   Piszczek   wyjaśnił,   że   zmiany   w   budżecie   wynikają   z   konieczności
uwzględniania w nim kwot jakie wpłynęły z budżetu państwa z przeznaczeniem na organizację
w sżkołach tzw. 1aboratoriów przyszłości. Nieznacznemu zwiększeniu uległa też otrzymywana
przez gminę subwencja ogólna i ffikt ten również należy w budżecie uwzględnić. Ponadto w
ramach zmian w budżecie gminy zabezpieczono środki na dotacj ę dla Archiopactwa Cystersów
w Jędrzej owie.

W glosowaniu wzięlo udzia] 21 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla  uchwa[ę  w sprawie zmian w  budżecie miasta  i
gminy, następującym stosunkiem glosów:

1.          Za                                    -              21 glosów
2.          Przeciw                                            O g]os
3.          Wstrzymalo się          -                O g]os
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Powzięta Uchwala Nr XLVIII/381/21, w zalączeniu do protokołu.

Ad.3
Bumistrz wyjaśnił, że wniosek o przyznanie dotacji Archiopactwo żłożyło jeszcze w pierwszej
połowie bieżącego roku. Jednak w budżecie gminy dopiero teraz udało się wygospodarować
środki  na  wsparcie.  Zostanie  ono  przeznaczane  na  renowację  systemu  antypożarowego.
Burmistrz  podkreślił,   że   gmina  nie   finansuje   sama  całego  projektu.   Część   środków  na
wspomnianą   odnowę   systemu   przeciwpożarowego   Archiopactwo   wygospodarowało   z
własnych zasobów. Zarówno Bumiistrz M. Piszczek jak i Przewodniczący R. Knik podkreślili,
że  wanmki   fomalne  pozwalające  na  procedowanie  uchwały  zostały   spełnione  bowiem
Komisja Budżetu i Mienia Komunalnego oraz Komisja Gospodarki Komunalnej  i Porządku
Publicznego wniosek Archiopactwa o przyznanie dotacj i zaopiniowały pozytywnie.

W glosowaniu wzię]o udzial 20 radnych.
Rada   Miejska  w  Jędrzejowie  powzię]a   uchwa]ę   w  sprawie  udzielenia  dotacji  d]a
Archiopactwa Cystersów w Jędrzejowie z przeznaczeniem na realizację w roku 2021 prac
konserwatorskich i restauratorskich, następuj ącym stosunkiem g]osów :

1.          Za                                    -             20 glosów
2.          Przeciw                                           O glos
3.          Wstrzymalo się          -               O glos
Jeden z radnych nie oddal glosu.

Powzięta Uchwa]a Nr XLVIII/382/21, w zalączeniu do protokolu.

Ad.4
Zamknięcie obrad.

Przewodniczący R. Kmk zamknął XLVIIl sesję Rady Miejskiej w Jędrzejowie o godz.
15.15.

Protokołował

Ć_-\      5LĄ
Emil Schab

Zahczniki..
1.    Lista obecności.
2.    Podtięta uchwała.


